

摯誠邀請您出席支持我們的十五週年慶典暨星光車影戶外籌款晚會 粵語晚會:2020年8月15日 (星期六)

地點: 宏恩華人宣道會(Kent Chinese Alliance Church)停車場 24711 94th Ave S., Kent WA 98030

*歡迎您帶備沙灘/折疊椅出席參加,請務必保持社交距離並帶上口罩

6:00pm 恭候 (請先到接待處報到、領取來賓資料、然後把車子泊到指定車位) 6:00-6:45pm 義賣活動

6:45pm 開會/謝飯禱告(工作人員將會把飯盒及瓶装水按人數送到您的車上)

疫情讓我們隔離,但我們仍然可以透過網路連結世界不同角落的弟兄姊妹們,同心關愛國内的 殘障孩子。<u>請幫忙在您的朋友圈内分享我們在8月15及22日的現場直播活動。謝謝!</u>

如果您有任何詢問, 請給我們發電子郵件: fundraisingdinner@therainbows.org或請致電 (206) 734-7000. 我們的網頁是www.therainbows.org. 94th Ave S

我們期待在晚會見到您!

祝福您! 彩虹工程籌款團隊敬啓

報名 RegistrationQR code: 報名網頁Registration link: $\begin{array}{c} \bullet & \text{Drive In} \bullet \\ \bullet & \text{Building} \\ \bullet & \text{Stage & big screen} \\ \bullet & \text{Stage & big screen} \\ \bullet & \text{Diversuse} \\ \bullet & \text{Stage & big screen} \\ \bullet & \text{Drive sales} \\ \bullet & \text{Diversuse} \\ \bullet & \text{Diversus$

https://app.etapestry.com/onlineforms/RainbowMissions/2020 drivein registration.html

Grace Beyond the Rain 15th Anniversary G00

You are invited to join our 15th Anniversary celebration and outdoor fundraising drive-in event.

English Speaking Event: Saturday, August 22, 2020

Venue: Kent Chinese Alliance Church Parking Lot, 24711 94th Ave S., Kent WA 98030

*You are welcome to bring deck chairs as long as you maintain social distancing of at least 6' and wear a face mask when outside your vehicle. Thank you for your cooperation!

6:30pm – doors open (Please drop by our reception desk to check in, get your welcome packet, and park your vehicle at the assigned spot)

6:30-7:15pm – Charity sales

7:15pm - Opening prayer/dinner. (Boxed dinners and bottled water will be delivered to your vehicle

according to the number of individuals registered)

COVID brings social distancing, but it also brings our world together – and together we care for the children and young adults with disabilities in China. <u>Please help promote this live event at your channels of communication.</u>

If you have any questions, please email us at fundraisingdinner@therainbows.org or call us at (206) 734-7000. Our website is www.therainbows.org.

We look forward to seeing you on the 22nd!

Blessings,

Fundraising Team, Rainbow Missions

